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Motion till Håbo Kommunfullmäktige 2018-06-11 

 

Ny pendeltågstation i Västra Bålsta 

 
Bålsta expanderar och behöver bättre kollektivtrafik, ytterligare en 

pendeltågstation bör på sikt byggas i Västra Bålsta i närheten till befintligt 

industrispår. 

Det bör även byggas infartsparkeringar i anslutning till denna, detta skulle minska 

parkeringsproblemen i Bålsta tätort och bidra till en bättre miljö. 

 

Det skulle troligtvis även underlätta för 15-minuterstrafik med en ny ändhållplats, 

och ev. kan uppförande av lokstallar inom banområdet medverka till bra finansiering 

 

Bålstapartiet föreslår att: 

 

-Kommunfullmäktige beslutar att förorda att ytterligare en pendeltågsstation byggs i 

i Västra Bålsta 

 

-Att Kommunfullmäktige utreder frågan med inblandade parter, SL, SJ, UL, 

Banverket etc.  

 

 

För Bålstapartiet i Håbo Kommunfullmäktige 

 

 

 

 

Owe Fröjd 

 


